
     

Zápis z jednání OV – Středočeská oblast 

č. 5/2022 

Datum konání:   22. 6. 2022    Kladno 

Přítomni:   

 Václav Drbal, předseda 

 Michael Moudrý, člen OV 

 Ing. Michael Veselý, člen OV 

 Ing. Antonín Klauz, člen OV 

 Ing. Pavlína Bůžková, člen OV 

 Jana Nosková, sekretář 
 

Program:  

1. Schváleno per rollam 

2. Vzdělávání v oblasti 

3. ZZVJ a systém vzdělávání 

4. Ekonomika oblasti 

5. OCM 

6. SJL 

7. MČR 

8. OM 

9. Žádost o uznání ukrajinské licence  

10.  Schválení výkonnostních odznaků  

11.  Nový subjekt v oblasti 

12. Podněty pro jednání VV ČJF 

13.  Další jednání OV 

 

 

1. Od minulého jednání OV Středočeské oblasti bylo per rollam schváleno: 

 vznik nových subjektů FO Nikola Hájková a FO David Herbst 

 přesun financí v hodnotě 75 700,- Kč na evidovaný účet sekretářky za účelem výplaty 

finančních výher v SJL 2021, která bude vyhodnocena na Galavečeru oblasti 

 

2. OV schválil termín refreshingu pro stewardy v disciplíně skoky (závody kategorie A), a to 

on-line formou. Školitelem akce Markéta Šveňková, administrativní podpora Martin Blažek. 

Vstupní poplatek – 200,- Kč. 

Akce byla dne 14. 6. 2022 schválena Vzdělávací komisí ČJF, tento den byla sekretářkou 

oblasti vložena do JISu. K datu jednání OV evidujeme 25 přihlášených.  



Sekretářka oblasti upraví informace o akci o větu, že OV zpřístupnil tuto akci široké 

veřejnosti k rozšíření všeobecných znalostí, informaci zašle klubům a doplní k prezentaci 

akce. 

 

3. ZZVJ: 

o ZZVJ 2022: 

- ZZVJ Mělník 14. 7. 2022 – hl. komisař M. Moudrý, komisaři J. Chvapil, M. 

Matoušková, náhr. Ing. P. Bůžková 

- ZZVJ Heroutice 30. 8. 2022 – hl. komisař Ing. A. Klauz, komisaři J. Šteker, Ing. M. 

Veselý, náhr. M. Volšická 
 

- Ing. Veselý informoval přítomné, že odeslal Ing. Mentlíkové návrhy na změny ZZVJ a 

další náměty k jednání komise vzdělávání. Ke dni konání OV neproběhlo další jednání. 

 

4. Ekonomika  

Ing. Bůžková informovala přítomné, že v systému Altus-Vario jsou k náhledu dvě varianty 

rozpočtu po úpravě dle přiznaných částek dotace, kde došlo k navýšení oproti předchozímu 

roku. V obou verzích je plánováno krácení financí pro oblasti, a to pouze u rozdílných 

položek (provoz a nebo rezerva). S ohledem na to, že není důvod krátit prostředky pro 

oblasti a navíc nečerpané finance z minulosti jsou pouze z důvodu pozdního 

předložení metodiky pro čerpání a pozdního schválení zásadních položek rozpočtu, 

navrhuje zásadně nesouhlasit s jakýmkoli krácením. OV je svým konáním zodpovědný 

vůči členům oblasti, a nemůže tedy jednat v jejich neprospěch. 

Dále je dle dostupných údajů z účetnictví zřejmé, že dle poměrně nízkého čerpání 

prostředků k uvedenému datu v rámci celé ČJF, není nutno v rámci tvorby rozpočtu 

přistupovat k jakýmkoli krácením, a zbytečně tím dostávat ČJF do rizika vrácení části dotace 

a jejím návaznému krácení v dalších letech. 

Dále zmínila skutečnost, že VV dosud nereagoval na podnět oblasti k metodice OCM. 

S ohledem na to, že zaslaný dodatek nesplňuje formát oficiálního platného dokumentu, OV 

považuje za stále platnou finální metodiku z roku 2021, dle které byla zpracována metodika 

podpory mládeže oblasti – tento uveřejněný dokument již nelze v průběhu sezony zásadně 

upravovat, informace by byla pro členy matoucí a neseriozní. 

OV  odsouhlasil, že bude proti krácení oblastního rozpočtu, a bude trvat na podobě 

aktuální metodiky pro mládež, tedy včetně možnosti kontrolního závodu. 

 

5. Samostatné akce pro mládež: 

Letní výcvikový kemp pro pony v Hořovicích pod vedením Mgr. K. Vašákové, hostující trenér 

A. Opatrný, v termínu 18. – 22. 7. 2022. V době jednání OV evidováno v JISu 15 přihlášených 

jezdců, OV souhlasí s předloženým seznamem, ekonomika akce dle předchozího zápisu. 

Trénink mládeže před MČR – Chuchle 19. 7. 2022. Stavitel Z. Krpela, trenér A. Opatrný. 

Vedoucí akce Mgr. K. Vašáková – vedoucí ekipy pro MČR. Přihlášky přes vedoucí akce. 

Na obě akce zajistí sekretářka odeslání a uveřejnění pozvánky pro veřejnost – u akcí je vítána 

návštěva diváků. 

 



6. SJL – OV potvrdil termín finále SJL pro seniory, a to v termínu 24. – 25. 9. 2022 v Kolíně, 

termíny jednotlivých kol byly aktualizovány a uveřejněny na webu SJL. 

V rekapitulaci aktuální sezony vyplývá, že narůstá počet účastníků v družstvech a seniorech, 

bohužel v kategorii dětí se odráží celkově nižší počty v oblasti. 

Dalším kolem bude Kolín, následně Stará Boleslav a Heroutice – oba závody ještě nemají 

propozice, s pořadateli bylo konzultováno garantkou SJL i garantem závodu. 

Co se týká ostatních disciplín, stále jsou urgovány nefunkční žebříčky v JISu u drezury – u 

této disciplíny byla zaslána informace o závodu Národní pohár. 

Co se týká spřežení, u kategorií, kde v oblasti není dostatek soutěžících, bude pro sezonu 

2022 vyhodnocení jinou formou než jako seriál. 

Ing. Bůžková sleduje a průběžně bude aktualizovat. 

 

7. MČR 

Prvním MČR bude všestrannost pro pony, děti a juniory v Přeštěnicích v termínu 3. – 5. 7. 

2022. Za naši oblast evidujeme 7 přihlášených jezdců, z toho čtyři zároveň vytvoří pony 

družstvo. Vedoucí ekipy Ing. Antonín Klauz, příprava materiálů na MČR (dečky, trika, zástěry) 

a jejich předáním vedoucímu ekipy je pověřena sekretářka oblasti. 

Pro další MČR – děti, junioři skoky, stále není uveřejněn rozpis. 

 

8. OM 2022  

Finanční podpora akcí totožná jako v roce 2021, bude zohledněna účast, ostatní dle STP. 

Proběhlo OM ve spřežení a ve všestrannosti, výsledky a fotografie byly zveřejněny na webu 

a FB oblasti. 

Pro OM skoky a pony ve Zduchovicích byli schváleni funkcionáři v rámci jednání 

předchozího OV, závody jsou již otevřeny k přihlašování – z důvodu zaplněnosti závodu 

průběžně konzultováno. Pro OM pony dodatečně schválena rozhodčí Marie Volšická jako 

náhrada za Petru Maškovou. 

OV schválil podporu startujících v mistrovských soutěžích, pro mládež do 21 let 1000,- 

Kč/osoba v rámci OCM (tedy i mimo účastníky republikových SCM) na úhradu nákladů 

závodu placených pořadateli, dospělí 1000,- Kč/osoba příspěvek na ustájení. Seznamy 

připraví Ing. P. Bůžková, do seznamu nebudou zahrnuti účastníci projektu kraje, ti čerpají 

podporu samostatně. 

OV na svém minulém jednání pověřil sekretářku oblasti podáním žádosti o přidělení 

světelné tabule pro OM pony skoky a skoky v termínu 28. 6. – 3. 7. 2022. Žádosti bylo 

vyhověno, tabule bude přistavena do místa konání v pondělí, 27. 6. 2022. Faktura za 

dopravu tabule – 9 395,- Kč. 

Sekretářka oblasti dále s pořadatelem dojednala objednávku VIP stanu, formu cateringu na 

Galavečer oblasti, dále pak květiny oceněným, šampaňské pro první tři umístěné v každé 

kategorii, dále pak ubytování pro kompletní sbor rozhodčích. 

Sekretářka oblasti dále informovala OV o způsobu rozeslání pozvánek oceněným, přípravou 

výplaty financí a poukázek (firma Libich) umístěným v žebříčcích SJL 2021 a informovala o 

počtu oceněných jezdců, kteří potvrdili účast na Galavečeru – k datu jednání OV se jejich 



počet blíží 60. Tomuto číslu bude upravena původní objednávka cateringu ze 40 

plánovaných osob na 100 předpokládaných osob. 

OV dále schválil (per rollam) možnost uspořádat OM pony spřežení, a to v termínu 24. – 26. 

6. 2022 v Čakovičkách. Administrací akce a zajištěním dekorovacích a dalších materiálů je 

pověřena sekretářka oblasti. OV odsouhlasil odměnu 2000,- Kč za pořádání. 

 

9.  OV projednal žádost, podanou Mgr. Kateřinou Vašákovou, MBA o uznání ukrajinské licence 

jezdkyně Aleksandra Aleksandrina. Jezdkyně doložila veškerou potřebnou dokumentaci, OV 

tak se žádostí souhlasí a předává k projednání VV ČJF s kladný doporučením. 

Zároveň si však dovoluje podotknout, že by se v případě ukrajinských licencí mohl zavést 

jednotný režim postupu, neboť se takovýchto žádostí dá očekávat více. 

 

10.  OV schvaluje udělení výkonnostního odznaku:  

 Karolína Šťastná, (B3804), stříbrný skoky 

Podmínky udělení odznaku byly doloženy.  

 

11.  OV schvaluje vznik nového subjektu LK Horses, Lucie a Luboš Kuzďasovi, Cerhenice. 

 

12.  OV revidoval podněty pro jednání VV, jejichž odesláním byla pověřena sekretářka oblasti: 

- OV žádal o revizi metodiky OCM, založení ekonomické komise, a možnost pořízení či zajištění 

(zakoupení anebo přesunutí z oblasti, kde nejsou využity) uvedeného investičního materiálu 

- druhého obdélníku a sady fotobuněk (ev. i federační překážky) pro potřeby pořadatelů 

oblasti, s ohledem na počet konaných závodů a velikost oblasti je jedna sada nepostačující 

pro potřeby kvalitního zajištění akcí. Navíc s ohledem na velikost oblasti je komplikovaná a 

nákladná i jejich distribuce. V oblasti se pořádá nejvíc jezdeckých závodů a současně je jejich 

členy i nejvyšší počet licentovaných dětí a juniorů, pro které byla dotace prioritně určena. Do 

dne jednání OV nebyla doručena žádná odpověď, urgovat bude sekretářka oblasti. 

 

OV dále bere na vědomí pozvání na Radu ČJF, která se má konat 18. 7. 2022 s tím, že 

předpokládá, že zde bude kromě ekonomiky projednána i problematika sportu (pořádání 

závodů…), jednáním v tomto tématu je pověřen předseda oblasti. 

 

  

13.  Další jednání OV se bude konat dne 20. 7. 2022 na Kladně. 

 

 

 

Zapsala: Jana Nosková 


